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Grajewo, grudzień 2024 roku 



 

PROTOKÓŁ NR VIII/24 
z obrad VIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 30 grudnia 

2024 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod 

przewodnictwem Pani Moniki Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz. 14.26 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 

2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie VIII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3.Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta za III kwartały 2024 

roku. 

5. Informacja z realizacji inwestycji miasta i budżetu 2024 oraz wydatków, które nie 

wygasają z końcem roku budżetowego 2023. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta Grajewo 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3. ust. 3 ustawy                

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok; 

b) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2026; 

c)  przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Grajewo na lata 2025-

2027; 

d) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Grajewo na lata 2025-

2032; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski                      

w Grajewie oraz nadania Statutu; 

f) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w Żłobku Miejskim w Grajewie; 

g) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy; 

h) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok; 

i) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024; 

j) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Grajewo na lata 2025 – 2033; 

k) uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2025 rok. 

7 Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Grajewskim 

Centrum Kultury. 

8. Przyjęcie protokołu z VI i VII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 



10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie VIII Sesji Rady Miasta. 

Ad 1. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia VIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram VIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum 

stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 

15 radnych, co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Ad 2. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad VIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi załącznik  nr 

3 do protokołu. Wobec braku wniosków i uwag przeszła do jego realizacji                                   

w przedstawionym brzmieniu. 

Ad 3. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji 

Państwa Radnych są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które 

zostały podjęte podczas VI Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne 

/informacje stanowią załącznik nr 4 do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami 

miasta oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. 

reprezentowania miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie                             

z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od 

poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od 27 listopada 2024 roku do dzisiaj 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  



Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 15 radnych), 

zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie Sprawozdania Burmistrza Miasta z działalności 

międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na VI Sesji Rady Miasta  

– w drodze głosowania imiennego. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Burmistrza 

Miasta z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie 

międzysesyjnym,tj. od dnia 27 listopada 2024 roku do dzisiaj oraz informacje                              

z realizacji uchwał podjętych na VI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad 4. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego przyjęcia informacji  

o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta za III kwartały 2024 roku.  

/Informacja stanowi załączniki nr 7 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii na temat przedmiotowej informacji. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację/Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad przyjęciem informacji                        

o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta za III kwartały 2024 roku.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła  informację o stanie                           

i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta za III kwartały 2024 roku. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  



 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 5. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego przyjęcia informacji                         

z realizacji inwestycji miasta i budżetu 2024 oraz wydatków, które nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2023 /Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych informacji. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 

8 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad przyjęciem informacji                          

z realizacji inwestycji miasta i budżetu 2024 oraz wydatków, które nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2023 .                       

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła  informację  z realizacji 

inwestycji miasta i budżetu 2024 oraz wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2023. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 



Ad 6a. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie 

przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3. ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                    

i o wolontariacie na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku  zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne w sprawie podjęcia 

uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/62/24  

zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta 

Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3. ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6b. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego 



Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2025 – 2026. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne w sprawie  podjęcia 

uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/63/24                           

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2026. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6c. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Grajewo na lata 2025-2027. 

Następnie Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 



Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem 

uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/64/24                           

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Grajewo na 

lata 2025-2027. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6d. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Grajewo na lata 2025-2032. Zwróciła się              

z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                             

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem 

uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/65/24                          

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Grajewo 

na lata 2025-2032. 



Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6e. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski w Grajewie oraz nadania Statutu. Zwróciła 

się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                         

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały/Opinia Komisji stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/66/24 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski                        

w Grajewie oraz nadania Statutu. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 



Ad 6f. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii                               

w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku                            

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu/.; 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O udzielenie głosu poprosiła                             

p. Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM:  

Zwróciła uwagę, że celem projektu uchwały jest ustalenie opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

do 10 godzin dziennie w wysokości 1 500,00 zł. Dodała, że jest to wzrost o 400 zł                                    

w porównaniu do poprzedniej uchwały ustalającej opłatę za pobyt dziecka w żłobku. 

Następnie zapytała, jak będzie z finansowaniem pobytu dziecka w żłobku w ramach 

programu Aktywny Rodzic ? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko :  

Podziękował p. Radnej za pytanie, a następnie odpowiedział, że ustawa wprowadza 3 nowe 

świadczenia dla rodziców wychowujących małe dzieci. Wnioski o nowe świadczenia  można składać 

do ZUS od 1 października 2024 r. Wyjaśnił, że jest to system wsparcia rodziców dzieci w wieku 

od 12 miesiąca do lat 3.Dodał, że żadne ze świadczeń nie jest uzależnione od warunku 

kryterium dochodowego. Zapewnił, że rodzice w żaden sposób nie odczują zmiany tej opłaty.   

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM:  

W trosce o rodziców/ opiekunów zapytała, czy jeśli rodzic zapomni złożyć wniosek  do               

ZUS-u, to czy żłobek mu o tym przypomni?  

Dyrektor Żłobka Miejskiego, p. Katarzyna Kowalczuk:  



Odpowiedziała, że wniosek składany jest tylko raz i jest on ważny do końca pobytu dziecka                             

w żłobku, tj. do ukończenia 3 roku życia i do końca  roku szkolnego.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem 

uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym,  podjęła Uchwałę VIII/67/24 w  sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości . 

Głosowanie: 12 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących się’ 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6g. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu                     

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. Zwróciła się                      

z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                   

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do                  protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 



Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/68/24                           

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6h. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2024 rok. Zwróciła się  z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia                     

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do                           protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/69/24                              

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 



Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

Ad 6i. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. Zwróciła się  z prośbą do                             

Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie                 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku                           

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8              

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/70/24                         

w sprawie  wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6j. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 



Prognozy Finansowej Miasta Grajewo na lata 2025 – 2033. Poinformowała o tym, że 

Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

/Opinia RIO stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku                              

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/71/24                            

w sprawie   uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Grajewo na lata 2025 

– 2033. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 6k. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Grajewo na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe informacji /Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 



Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały /Opinia RIO stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. Zapytała, czy ktoś 

zgłasza uwagi lub wnioski do przedmiotowego projektu uchwały? W związku z brakiem 

zgłoszeń poinformowała, że stawia dwa wnioski formalne do  procedowanej uchwały, które 

zgłosiła na posiedzeniu Komisji  w sprawach: 

1/ wykreślenia paragrafu 10. z projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Grajewo na 2025 rok, o treści: 

- „§ 10. Ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta 

Grajewo w roku 2025 w kwocie 2 000 000,00 zł”. Zaproponowaną poprawkę uzasadniła 

między innymi tym, że takiego zapisu w projekcie uchwały budżetowej przez wiele lat nie 

było. Dodała, że takie rozwiązanie zostało wprowadzone dopiero w roku ubiegłym,                            

a konkretnie w końcówce poprzedniej kadencji.  Zapewniła, że powyższy wniosek w żaden 

sposób nie jest wyrazem braku zaufania do Pana Burmistrza, a jedynie jej przeświadczeniem, 

że Rada Miasta powinna mieć realny wpływ na udzielanie pożyczek z budżetu miasta naszym 

jednostkom organizacyjnym oraz spółkom miejskim. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz 

Ustosunkowując się do wniosku Przewodniczącej Rady Miasta p. M. Stefańskiej zwrócił się 

do Radnych z apelem o niewprowadzanie zmian do procedowano projektu uchwały, z uwagi 

na to, że na bieżąco informuje Radę Miasta  o udzielonych pożyczkach, a ponadto projekt ten  

został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Zapewnił, że dla 

przejrzystości finansów publicznych, bez zgody Państwa Radnych żadnych ruchów 

finansowych nie wykona w kwestii udzielania pożyczek. Dodał, że umowa o udzielenie 

pożyczki wymaga też kontrasygnaty skarbnika, gdyż rodzi zobowiązania pieniężne. Dodał, że taki 

zapis pozwoli burmistrzowi na podjecie szybkiej decyzji, gdy zajdzie taka potrzeba w dobrze pojętym 

interesie jednostek organizacyjnych  i spółek miasta.  Podziękował Pani Przewodniczącej Stefańskiej 

za poświęcony czas na dokładne zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej. 

 Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zarządziła głosowanie imienne w sprawie wniosku formalnego dot. wykreślenia paragrafu                              

10. z projektu uchwały dot. uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2025 rok, o treści: 

- „§ 10. Ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta 

Grajewo w roku 2025 w kwocie 2 000 000,00 zł”. 



Rada Miasta w głosowaniu imiennym,  odrzuciła wniosek formalny dotyczący                             

wykreślenia paragrafu 10. z projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Grajewo na 2025 rok, o treści: 

- „§ 10. Ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta 

Grajewo w roku 2025 w kwocie 2 000 000,00 zł”. 

Głosowanie: 2 głosów za, 8 przeciw, 5 wstrzymujących się. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie zgłosiła kolejną poprawkę do 

procedowanego projektu uchwały budżetowej, dotyczącą: 

- przeniesienia wydatków budżetowych z rozdziału 75095 paragraf 4300 do rozdziału 60020 

paragraf 606 dot. usunięcia wydatków na wydruk gazety grajewskiej, a wprowadzenie 

wydatku dot. zakupu wiaty przystankowej. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz 

Po raz drugi zwrócił się z prośbą do Radnych Miasta o odrzucenie poprawki stwierdzając, że 

Gazeta Grajewska to czasopismo, które ma już swoją historię wpisaną w przestrzeń medialną 

Grajewa. Następnie pokrótce przypomniał historię związaną z powstaniem tej gazety, która 

jako nośnik informacji ma już swoją markę. Powiedział, że mieszkańcy widzą potrzebę 

utrzymania tego czasopisma w których dominują treści lokalne oraz znajdują się najnowsze 

informacje dot. funkcjonowania miasta i społeczności lokalnej. Dodał, że gazeta koncentruje się na 

problemach i wydarzeniach związanych z funkcjonowaniem naszego miasta.. Dodał, iż nie należy 

zapominać, że jest dla wielu mieszkańców podstawowym źródłem informacji z życia miasta                                  

i powiatu.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem kolejnych pytań do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad 

wnioskiem formalnym dot. przeniesienia wydatków budżetowych z rozdziału 75095 paragraf 

4300 do rozdziału 60020 paragraf 606 dot. usunięcia wydatków na wydruk gazety 

grajewskiej, a wprowadzenie wydatku dot. zakupu wiaty przystankowej. 

 



Rada Miasta w głosowaniu imiennym,  odrzuciła wniosek formalny dotyczący 

przeniesienia wydatków budżetowych z rozdziału 75095 paragraf 4300 do rozdziału 60020 

paragraf 606 dot. usunięcia wydatków na wydruk gazety grajewskiej, a wprowadzenie 

wydatku dot. zakupu wiaty przystankowej 

Głosowanie: 3 głosów za, 6 przeciw, 6 wstrzymujących się. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie zapytała, ile Miasto Grajewo otrzyma subwencji                   

w roku 2025, a ile to było w roku 2024 ? 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski  

Odpowiedział, że wraz ze zmianą ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, 

polegającej na zmianie systemu finansowania samorządu tzw. subwencja uzupełniająca będzie 

wynosiła ok. 4 mln zł, natomiast w ubiegłym roku sumując wszystkie subwencje była to 

kwota to ok. 29 mln zł. Dodał, że największa była subwencja oświatowa. Dodał, że kluczowe 

zmiany obejmują: nowy algorytm podziału subwencji oświatowej. Poinformował, że ustalanie 

części wyrównawczej subwencji ogólnej opiera się o wielkość dochodów podatkowych.                               

W przypadku gmin uwzględniane są dochody z podatków lokalnych oraz wpływy z tytułu 

udziałów w podatkach dochodowych, Podstawą obliczania subwencji dla jednostek 

samorządu terytorialnego jest stosunek wskaźnika dochodów podatkowych danej jednostki do 

średniej krajowej. Na jego podstawie Ministerstwo Finansów wylicza subwencję 

wyrównawczą, równoważącej i regionalną przysługującą gminom, powiatom                                     

i województwom.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Kontynuując powyższy wątek zapytała, ile dołożymy własnych środków do oświaty                            

w roku 2025? 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski  

Odpowiedział, że na chwilę obecną konkretnych wyliczeń jeszcze nie ma. Powtórzył to co 

powiedział wcześniej, że zgodnie z ustawą od 2025 roku gminy, miasta, powiaty oraz 

województwa będą korzystać z nowego modelu obliczania dochodów z podatków PIT i CIT. 

Rewolucyjne zmiany czekają m.in. finansowanie oświaty. Likwidacji ulegnie dotychczasowa 



subwencja oświatowa. Części subwencji ogólnej dla samorządów zastąpione zostaną 

potrzebami finansowymi. Będą to potrzeby: wyrównawcze, oświatowe, rozwojowe, 

ekologiczne i uzupełniające. Natomiast sama subwencja ogólna będzie istnieć nadal, lecz 

będzie miała charakter uzupełniający. Podstawą finansowania samorządów mają być 

zwiększone wpływy z podatków. Przewidziano mechanizmy wyrównawcze i uzupełniające, 

które mają zapewnić finansowanie potrzeb przy niewystarczających dochodach własnych. 

Dodał, że wg wstępnych wyliczeń Ministerstwa Finansów potrzeby finansowe na oświatę dla 

Grajewa to ok. 30 mln zł. Nie mniej jednak dodał, że te wyliczenia  i potrzeby finansowe 

mogą ulec diametralnej zmianie, stąd też trudno o konkretne wyliczenia. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne nad podjęciem 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2025 rok. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę VIII/72/24                             

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2025 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie głos oddała Burmistrzowi Miasta. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz 

Podziękował Radzie Miasta za podjecie uchwały budżetowej, która stanowi podstawę 

gospodarki finansowej Miasta. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zarządziła przerwę w obradach, która trwała od godz. 13.33 do godz. 13.40. Po przerwie 

wznowiła obrady, sprawdziła quorum ( obecnych 14 radnych) i przeszła do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 7.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze przyjęcia poddała Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli                                         



w Grajewskim Centrum Kultury  /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 

Następnie poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej p. Annę Marzennę Kalinowską                          

o krótkie streszczenie kontroli i je wyników 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Annę Marzennę Kalinowską 

Przedstawiła wyniki kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Grajewskim Centrum Kultury 

dot. funkcjonowania GCK  ( budżet, zadania, kadra ) w 2023 roku – przeprowadzonej zgodnie 

z planem pracy Komisji Rewizyjnej na III kwartał 2024 roku. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym miejscu zabrać głos? Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zarządziła głosowanie imienne w sprawie przyjęcia ww. Sprawozdania. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła  Sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Grajewo z przeprowadzonej kontroli w Grajewskim Centrum 

Kultury.  

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 8. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokoły z VI.  i VII. zwyczajnych 

Sesji Rady Miasta, które to dokumenty były wyłożone w Biurze Rady Miasta, udostępnione 

wraz z materiałami na Sesję, a obecnie znajdują się w sali obrad. Następnie zwróciła się                              

z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołów? 

Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne nad ich przyjęciem. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła nw. protokoły:                                       

1. Nr VI/24 z obrad zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu                 

30 października 2024 roku  – bez wprowadzania zmian w jego treści. 

2. Nr VII/24 z obrad zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu                 



27 listopada 2024 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 9. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

- organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

- kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

- reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii 

przedstawionego Sprawozdania. Sprawdziła kworum ( obecnych na sali 14 radnych),                          

a  następnie wobec braku pytań  zarządziła głosowanie imienne w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

 Ogłosiła wynik głosowania imiennego, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 10. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. Poinformowała 

o interpelacjach i wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach 



na nie /Wykaz stanowi załącznik nr 42 do protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten 

punkt porządku obrad za zrealizowany.  

Ad 11. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że Państwo Radni otrzymali 

nw. korespondencję: 

 - Wniosek firmy MARPOL Przedsiębiorstwo Budowlano-Handlowe Ryszard Okuniewski                                   

w sprawie zaprojektowania i wykonania ulicy przy targowicy miejskiej w Grajewie. 

/ Wniosek stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

Następnie zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?. O głos poprosił 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski:  

Poruszył temat ciemności na ul. Robotniczej w Grajewie, w sytuacji gdy jest dowożony 

surowiec do zakładu, zawężona jest ulica i stoją kolejki samochodów.  

Pani Ewa Zyskowska- Banach – Naczelnik WGK UM 

Odpowiedziała, że w najbliższym czasie dokona wizji lokalnej stanu oświetlenia na ul. 

Robotniczej. 

Pan Krzysztof Gutowski - Wiceprzewodniczący Rady Miasta:   

Zapytał, co się dzieje w Spółce PUK w związku z przejęciem rynku odbioru odpadów 

komunalnych na terenie Grajewa przez Firmę KOMA z Ełku? Zawnioskował                                  

o zamieszczenie informacji dotyczącej tego tematu w lokalnych mediach internetowych, dla 

poszerzenia stanu wiedzy mieszkańców Grajewa. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, p. Katarzyna Świderska:  

Poruszyła temat opłaty abonamentowej uwzględnionej w rachunkach za dostawę wody, która 

wywołała wiele kontrowersji głównie wśród odbiorców indywidualnych. Poprosiła                               

o wskazanie podstaw prawnych wprowadzenia tej opłaty. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W nawiązaniu do tematu podniesionego przez Radną K. świderską, zapytała Dyrektora 

ZWiK, kiedy powziął on informację o konieczności uwzględnienia tej opłaty, ponieważ na 

poprzednich posiedzeniu Rady Miasta i Komisji, przy omawianiu sprawozdania                                    

z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji takie informacje nie zostały Państwu 

Radnym przekazane ?   



Pan Grzegorz Purwin , Dyrektor ZWiK 

Odpowiadając na pytania, przypomniał żmudną i długą historię związaną z weryfikacją 

wniosku ZWiK przez Wody Polskie, dotyczącego ustalenia nowych stawek opłat za 

dostarczenie wody i odprowadzenie ścieków. Dodał, że stawka opłaty abonamentowej jest to 

stała, niezależna od zużycia wody/dostawy ścieków wielkość wyrażona w zł na odbiorcę 

usług, za jednomiesięczny okres rozliczeniowy, którą odbiorca usług jest obowiązany 

zapłacić przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu. Elementami stanowiącymi 

podstawę kalkulacji opłat abonamentowych są koszty utrzymania w gotowości urządzeń 

wodociągowych lub kanalizacyjnych. Dodał, że okres rozliczeniowy może być miesięczny 

lub trzymiesięczny, w zależności od podpisanej umowy. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy jeśli odbiorca ma podpisaną umowę w systemie miesięcznym to płaci opłatę 

abonamentową w każdym miesiącu, a jeżeli trzymiesięczną to płaci raz na trzy miesiące? 

Pan Grzegorz Purwin , Dyrektor ZWiK 

Potwierdził. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Ponownie zapytała dlaczego informacji o opłacie abonamentowej nie przekazano na ostatniej 

Sesji i podczas posiedzeń Komisjach przy omawianiu nowych stawek opłat za wodę i ścieki? 

Zadała również pytanie, czy ww. opłata wpłynęła na wzrost opłat za wodę i ścieki                                 

w porównaniu do stawek które zostały przedstawione Państwu Radnym ?  

Pan Grzegorz Purwin , Dyrektor ZWiK 

Odpowiedział, że ceny są wyższe. Powiedział, że Rada Miasta nie miała żadnego wpływu na 

stawki opłat za wodę i ścieki. 

Pan Krzysztof Waszkiewicz, Zastępca Burmistrza 

Tytułom uzupełnienia poinformował, że cała procedura była jawna i  przedstawiona                            

w lokalnych internetowych  mediach i każdy miał możliwość szczegółowe wniknięcia w ten 

temat. Odpowiadając na pytanie Radnego p. Krzysztofa Gutowskiego dot. odpadów 

komunalnych powiedział, że zanim coś napisze i upubliczni dla mieszkańców to najpierw 

całe spectrum sprawy przedstawi  Radzie Miasta, Zapewnił, że tak też się dzieje, ponieważ  

nie jest to objęte żadną tajemnicą. Powiedział, że w jego ocenie Spółka PUK obecnie ma 

najlepszą sytuację finansową z naszych podmiotów i posiada nawet rezerwę finansową. 

Dodał, że odchodzący ze stanowiska Prezes Mielczarek przekazuje swojemu następcy                         



p. Konradowi Kostrzewskiemu, którego wybrała RN PUK całkiem solidną firmę, które 

posiada możliwości rozwojowe. Kontynuując swoją wypowiedź przypomniał, że jeśli chodzi                               

o odpady komunalne to całą historię do pewnego momentu Państwu Radnym już przedstawił 

również w formie pisemnej, gdyż jest to skomplikowana materia. Następnie przedstawił 

informację dot. stanu obecnego dot. przetargu na odbiór odpadów komunalnych na terenie 

miasta. Powiedział, że  z upoważnienia Burmistrza Miasta i w porozumieniu z komisją 

przetargową podjął decyzję o unieważnieniu przetargu na odbiór odpadów komunalnych, 

gdyż wynikło  kilka problemów w dokumentacji, które wydawały się dość istotne. W sposób 

szczegółowy przedstawił główne problemy związane z tym przetargiem oraz podejmowane 

próby ich rozwiązania. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Dodał, że 

według deklaracji Firmy KOMA 2/3 zamówienia zostanie w Spółce PUK i umowa będzie  na 

okres 6 miesięcy. Pokrótce omówił zawiłość tej materii. Powiedział, że informację dot. 

gospodarki odpadami w sposób uporządkowany przygotuje również jako załącznik do 

protokołu z Sesji. Stwierdził, że Miasto oraz Burmistrz zrobiło wszystko to co mogło zrobić, 

aby sytuację Spółki PUK ratować. Powiedział, że PUK wychodzi z tej sytuacji obronną ręką. 

Pani Barbara Ginka, Radna  

Zasygnalizowała, że z uwagi na brak parkingów samochody na ulicy Elewatorskiej niszczą 

strukturę chodników, a nawet pasy zieleni. Zawnioskowała o podjęcie działań w tym 

zakresie. 

Pani Ewa Zyskowska-Banach, Naczelnik WGK UM 

Odpowiedziała, że wszelkie sygnały które dotyczą ul. Elewatorskiej przekazywane są do 

zarządcy czyli do Zarządu Dróg Powiatowych, gdyż nie jest to droga gminna.  

Pani Barbara Ginka, Radna  

Zapytała co można zrobić w kwestii niepalących się lamp ulicznych po obu stronach dworca 

PKP? 

Pani Ewa Zyskowska-Banach, Naczelnik WGK UM 

Odpowiedziała, że Miasto nie ma wpływu na to oświetlenie, gdyż jest to infrastruktura PKP, 

ale sygnał przekaże. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku obrad za 

zrealizowany. 



Ad 12. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.26 zamknęła VIII. Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam VIII. zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała 

 

 

Barbara   Poniatowska 

Przewodnicząca Rady Miasta 
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Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 

 

 

 

 


